
 

 

 
 
 
 
 
 

 
FRÅGA TILL HÄLSO- & SJUKVÅRDSNÄMNDENS 
ORDFÖRANDE?  
 
Fråga angående besparingsåtgärder för Hälso- och 
sjukvårdsnämnden  

Hälso- & sjukvårdsnämnden beslutade den 24 april (§47) om tre 
uppdrag för att åtgärda de ekonomiska underskotten i nämnden.  
 
Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är:  
 
Vad är status och resultatet för dessa tre uppdrag så här långt? 
 

 
Magnus Svensson (C) 
regionråd 
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